



CATHOLIC PRIMARY SCHOOL

Oscar Romero Catholic Primary School  
1 MacKillop Street  
Craigieburn 3064  
PO Box 481, Craigieburn  
7379 5500  
principal@oscarromero.catholic.edu.au

### To All In Our School Community,



As we journey towards the end of the 2020 school year we are frantically trying to fit in many events that would normally have been implemented by now. This week we are celebrating the Sacrament of Confirmation with the Year 6 students from all the catholic schools in our parish. Whilst the celebration of this sacrament will look a little different this year, we pray that the Holy Spirit guides our Year 6 candidates to embrace and activate a view of themselves that values peace, justice and prosperity for the world.

### Sacrament Dates 2021

The sacrament dates for 2021 are as follows:

#### RECONCILIATION



**Family Workshop**

**TBA**

**Sign Up Weekend and Presentation Weekend**

**Saturday 27th & Sunday 28th February**

The Celebration of Reconciliation takes place during a weeknight. In 2021 the Celebration of Reconciliation will take place on:

**Tuesday 16th March 7pm**

**Oscar Romero Catholic Primary School**

#### FIRST EUCHARIST

In 2021 these events will take place on:

Sign Up Weekend

**Saturday 15<sup>th</sup> May & Sunday 16<sup>th</sup> May**

Eucharist Presentation Weekend

**Saturday 29<sup>th</sup> May & Sunday 30<sup>th</sup> May**

Eucharist Celebration

**Sunday 13<sup>th</sup> June at 3pm  
Our Lady's Church, Craigieburn**



#### CONFIRMATION

The celebration of Confirmation takes place at Kolbe Catholic College, Greenvale Lakes



In 2021 these events will take place on:

<b>Sign Up Weekend</b>	<b>Saturday 7th August &amp; Sunday 8th August</b>
<b>Visit of Bishop</b>	<b>Thursday 12th August 10.30am</b>
<b>Presentation Weekend</b>	<b>Saturday 21st August &amp; Sunday 22nd August</b>
<b>Confirmation Celebration</b>	<b>Saturday 28th August at 12.30pm</b>

### **Canteen 2021**

We are pleased to announce that in 2021 we are starting up a school canteen which will be run from a purposefully designed facility in the stage 2 building. Marleen Khoshaba has been employed to manage the school canteen. She is currently working on a menu and resourcing the canteen so that it is operational at the beginning of the school year. Initially we will run the canteen on Wednesdays and Fridays but this may increase during the year. More information about the canteen will be communicated with you early in the school year including how to order online using a credit card. At this stage cash will still be accepted for lunch orders.



### **Some Important Changes in 2021**

Due to challenges we have faced with the traffic at school pick up time, we have decided to continue with the two finishing times in 2021. In 2021 the finishing times for our children will be:

**Prep and Sibling:** 3.20pm  
**Years 1-6:** 3.30pm

At the end of the school day adults will be able to wait for their children in the passive play area (the area between Stage 1 and Stage 2). At this stage we must still limit how many adults can walk through our school buildings however the number of adults allowed outside has increased. We will review how this works and make adjustments as necessary. Adults may continue to wait for their children on the grassed area or to use the Kiss 'n Drop Facility from 3.30pm. We will encourage the adults picking up their prep children to leave the school quickly so that adults picking up older children have somewhere to park.

Following from this was the need to make some changes to our school timetable to ensure that there was:

- close to 5 hours of face to face teaching
- enough time for the canteen to prepare the lunch orders for our children.

In 2021 we are starting school 5 minutes earlier. The learning session will begin at 8.50 rather than 9am and we have reverted to having lunch later in the day. Children who bring lunch from home can eat their lunch at either break, however children who order their lunch from the school canteen will be given their lunch at 1.30pm. To compensate for the later lunch time, we are encouraging children to bring to school additional fruit or vegetables to eat between both learning sessions. Please note only a piece of fruit or vegetable will be allowed to be consumed during learning time as this is meant to be a quick snack that doesn't interrupt learning. **This would also be a great time to remind parents that there is a growing number of children in our school who are anaphylactic and under no circumstances should food containing nuts or nut products be sent to school.**



### Birthday Celebrations

We believe it is important to acknowledge a child's birthday and in normal times, the teachers have done a great job in recognising this special day. We have tried to manage the food products that parents send to school to acknowledge and celebrate their child's/childrens birthday. I thank those adults who are very considerate in not sending products containing nuts however we continue to deal with parents turning up with cakes, lollies and other food items that do have nuts in them. As this is getting out of hand and becoming more difficult to manage we have decided to no longer allow food items to be sent to school for birthday celebrations. Whilst not all parents will be happy with this decision we have a duty of care for all our children and therefore need to do whatever is necessary to keep all children safe. Non food items may still be sent etc. pencils, rubbers etc...

School Times		
Time		Bell Times
<b>Children can enter building at 8.30am</b>		
8.45 - 8.50am	Classroom Administration and Prayer	8.50am
8.50 - 10.45am	Learning Session 1	
10.45 - 10.55am	Eating Time (RECESS)	
10.55 - 11.35am	Outdoor Play	11.30am
11.35 - 1.30pm	Learning Session 2	1.50pm
1:30 - 1:40pm	Eating Time (LUNCH)	
1.40 - 2.20pm	Outdoor Play	2.30pm
2.20 - 3.20pm	Learning Session 3	<b>3.30pm</b>
3.20pm 3.30pm	Year Prep & Siblings Dismissed Year 1-6 Dismissed	

### Step Up Day

Next Friday 11th December we are having our Step Up Day. On this day all our current children will meet and spend the day with their 2021 teacher and peers. Several weeks ago all children were asked to provide us with three names of children they believed they could work well with and the teachers have done a great job in ensuring that all children are with at least one of these children. In the middle session the children will have a fun time rotating through various activities in their colour group. We will also welcome the new Year 1-6 children to Oscar Romero on this day and hope they feel excited to begin at our school.

### School Dates for 2021

The following timetable outlines the school dates for 2021. Please note that we are starting the school year with the prep children starting on their own Thursday 28th and Friday 29th January. This is because we have a large group of prep children who have not been able to have the normal transition sessions we would normally have had with them. All children attending Oscar Romero in 2021 will begin school on Monday 1st February at 8.45am.

<b>TERM 1</b>		
<b>Wednesday 27th January</b>	Teachers Only	
<b>Thursday 28th January</b> <b>Friday 29th January</b>	<b>Prep Students Only</b>	<b>8.45 - 1pm</b>
<b>Monday 1st February</b>	Prep & Siblings Year 1-6	8.45 – 3.20pm 8.45 - 3.30pm
<b>Thursday 1st April</b>	Term 1 Ends	2pm
<b>TERM 2</b>		
<b>Monday 19th April</b>	Term 2 Begins	8.45 - 3.20/3.30pm
<b>Friday 25<sup>th</sup> June</b>	Term 2 Ends	2pm
<b>TERM 3</b>		
<b>Monday 12th July</b>	Term 3 Begins	8.45 - 3.20/3.30pm
<b>Friday 17th September</b>	Term 3 Ends	2pm
<b>TERM 2</b>		
<b>Monday 4th October</b>	Term 4 Begins	8.45 - 3.20/3.30pm
<b>TBA</b>	Term 4 Ends	2pm

Have a great week,  
Fran



KOLBE CATHOLIC COLLEGE  
[www.kolbecc.catholic.edu.au](http://www.kolbecc.catholic.edu.au)  
(03) 8339 3060



## COLLEGE SPORTING ACADEMY (BASKETBALL) MALE AND FEMALE



This program aims to assist talented young basketballers, who are enrolled at Kolbe Catholic College, to achieve at the highest levels of performance and to help them with their personal education, vocational development and sporting aspirations through:

- 🏀 strong partnerships with community organisations, sporting clubs and universities
- 🏀 balancing sporting ambitions and academic studies
- 🏀 developing advanced skills, knowledge and an understanding of pathways that lead to VCE, VET and VCAL programs

- ✓ Skill Development
- ✓ Sports Nutrition
- ✓ Sports Leadership and Sports Psychology
- ✓ Strength and Conditioning
- ✓ Athlete Management, Coaching and Umpiring



**ACCEPTING APPLICATIONS NOW FOR 2021 AND 2022**



# ACTIVE HOLIDAY PROGRAMS

[www.humetennis.com.au](http://www.humetennis.com.au)

## FLEXIBLE ALL-DAY FULL CARE

EVERY SCHOOL HOLIDAYS - SEE ONLINE FOR DETAILS

*The Best Value Holiday Program*



TENNIS • SOCCER • NETBALL • FOOTBALL • BASKETBALL • TEAM GAMES

FOR MORE INFORMATION AND BOOKINGS CALL 1300 486 382

OR EMAIL [info@humetennis.com.au](mailto:info@humetennis.com.au)

*Hume Tennis makes you Happy and Healthy!*

LUNCH  
AVAILABLE  
ON REQUEST




**HUME TENNIS**  
AND COMMUNITY CENTRE

CORNER MARATHON & NEWBURY BOULEVARDS, CRAIGIEBURN  
PH 1300 HUME TC (1300 486 382)



## OSCAR ROMERO 2020 CALENDAR

### TERM 4

Monday 5th October	<b>TERM 4 Begins</b> All children will continue with remote learning this week.
Monday 12th October	Prep - Year 6 students return to school 
Friday 23rd October	<b>AFL Grand Final Public Holiday</b>
Monday 2nd November	<b>Report Writing Day</b> school Closure
Tuesday 3rd November	<b>Melbourne Cup Public Holiday</b>
Friday 13th November	<b>Children's Book Week Celebration</b> Mask Decoration <b>CASUAL CLOTHES DAY</b>
Monday 23rd Tuesday 24th November	<b>Parent Teacher Interviews</b>
Friday 11th December	<b>Transition for Year 1-6 students</b>
Tuesday 8th December	<b>Confirmation for Year 6 students</b> Our Lady's Church 7pm
Monday 14th December	<b>Year 6 Graduation</b> 6pm
Wednesday 16th December	<b>LAST DAY TERM 4</b> School Finishes at 3.30pm

## للجميع في مجتمع مدرستنا ،

أثناء رحلتنا نحو نهاية العام الدراسي 2020 ، نحاول بشكل محموم أن نحتوي العديد من الأحداث التي كان من الطبيعي أن يتم تنفيذها الآن. خلال هذا الأسبوع نحتفل بسر التثبيت مع طلاب الصف السادس من جميع المدارس الكاثوليكية في رعبتنا. في حين أن الاحتفال بهذا السر سيبدو مختلفاً قليلاً هذا العام ، فإننا نصلّي أن يوجه الروح القدس مرشحيننا في الصف السادس لاحتضان وتفعيل نظرة لأنفسهم تقدر السلام والعدالة والازدهار للعالم.



## تواريخ الأسرار المقدسة 2021

مواعيد الأسرار المقدسة لعام 2021 هي كما يلي:

### سر الاعتراف

ورشة الأسرة (المحاضرة)

يُعلن لاحقاً

السبت 27 والاحد 28 شباط

Sign Up Weekend and  
Presentation Weekend

يتم الاحتفال بسر الاعتراف خلال أحد ليالي الأسبوع. في 2021 سيقام الاحتفال بسر الاعتراف في:

مدرسة أوسكار روميرو الكاثوليكية الابتدائية

الثلاثاء 16 آذار 7 مساءً

### سر القربان المقدس

في عام 2021 ستقام هذه الأحداث في:

Sign Up Weekend

Eucharist Presentation Weekend

القداس الاحتفالي القربان المقدس

السبت 15 أيار والاحد 16 أيار

السبت 29 أيار والاحد 30 أيار

الاحد 13 حزيران الساعة 3 مساءً  
كنيسة السيدة العذراء ، كريجيورن



### سر التثبيت

يتم الاحتفال بسر التثبيت في مدرسة كولبي الكاثوليكية ، جرينفيل

في عام 2021 ستقام هذه الأحداث في:

Sign Up Weekend

زيارة المطران

السبت 7 أغسطس والاحد 8 أغسطس

الخميس 12 أغسطس 10:30 صباحاً





## Canteen 2021



يسعدنا أن نعلن أنه في عام 2021 سنبدأ مقصفاً مدرسياً (كانتين) سيتم تشغيله من منشأة مصممة بشكل هادف في مبنى المرحلة 2. مارلين خوشابا تم توظيفها لإدارة مقصف المدرسة. تعمل حالياً على قائمة الطعام وتوفير الموارد للمقصف حتى يتم تشغيله في بداية العام الدراسي. في البداية سندير المقصف أيام الأربعاء والجمعة ولكن هذا قد يزيد خلال العام. سيتم إبلاغك بمزيد من المعلومات حول المقصف في وقت مبكر من العام الدراسي بما في ذلك كيفية الطلب عبر الإنترنت باستخدام بطاقة الائتمان. في هذه المرحلة ، سيظل المال النقدي (cash) مقبولاً لأخذ طلبات الغداء.

بعض التغييرات المهمة في عام 2021 نظراً للتحديات التي واجهناها مع حركة المرور في وقت خروج الطلاب ، فقد قررنا الاستمرار بنفس الطريقة في عام 2021. في عام 2021 ، سنكون أوقات انتهاء الدوام لأطفالنا:

طلاب الصف التمهيدي واثقائهم : 3.20pm

طلاب الصف 1-6 : 3.30pm

في نهاية اليوم الدراسي ، سيتمكن الكبار من انتظار أطفالهم في منطقة اللعب (المنطقة الواقعة بين البناية 1 و البناية 2). في هذه المرحلة ، لا يزال يتعين علينا تحديد عدد البالغين الذين يمكنهم المشي عبر مباني مدرستنا ، لكن عدد البالغين المسموح لهم الانتظار بالخارج قد زاد. سنراجع كيف يعمل هذا ونجري التعديلات حسب الضرورة. قد يستمر البالغون في انتظار أطفالهم في المنطقة العشبية أو استخدام مرفق Kiss 'n Drop من الساعة 3.30 مساءً. سنشجع البالغين على اصطحاب أطفالهم المُعدّين لمغادرة المدرسة بسرعة حتى يكون لدى البالغين الذين يلتقطون الأطفال الأكبر سناً مكاناً لركن سياراتهم.

بعد ذلك كانت الحاجة إلى إجراء بعض التغييرات على الجدول الزمني لمدرستنا للتأكد من وجود:

- ما يقرب من 5 ساعات من التدريس وجهاً لوجه
- الوقت الكافي للمقصف لتحضير طلبات الغداء لأطفالنا.

في عام 2021 ، تبدأ المدرسة قبل 5 دقائق. ستبدأ جلسة التعلم في الساعة 8.50 بدلاً من 9 صباحاً ، وسيكون تناول الغداء في وقت لاحق من اليوم. يمكن للأطفال الذين يحضرون الغداء من المنزل تناول غداءهم في أي من الاستراحتين ولكن الأطفال الذين يطلبون غداءهم من مقصف المدرسة سيحصلون على غداءهم في الساعة 1.30 مساءً. للتعويض عن وقت الغداء المتأخر ، نشجع الأطفال على إحضار فواكه أو خضروات إضافية إلى المدرسة لتناولها بين جلستي التعلم. يرجى ملاحظة أنه سيسمح فقط بتناول قطعة من الفاكهة أو الخضار أثناء وقت التعلم حيث من المفترض أن تكون وجبة خفيفة سريعة لا تقاطع التعلم. سيكون هذا أيضاً وقتاً رائعاً لتذكير أولياء الأمور بأن هناك عدداً متزايداً من الأطفال في مدرستنا يعانون من الحساسية المفرطة ولا ينبغي بأي حال من الأحوال إرسال طعام يحتوي على المكسرات أو منتجات الجوز إلى المدرسة.

## احتفالات أعياد الميلاد



نعتقد أنه من المهم الاعتراف بعيد ميلاد الطفل وفي الأوقات العادية ، قام المعلمون بعمل رائع في تقدير هذا اليوم المميز. لقد حاولنا إدارة المنتجات الغذائية التي يرسلها الآباء إلى المدرسة للاعتراف والاحتفال بعيد ميلاد طفلهم / أطفالهم. أشكر هؤلاء البالغين الذين يراعون بشدة عدم إرسال المنتجات التي تحتوي على المكسرات ، ولكننا نواصل التعامل مع الآباء الذين يحضرون الكعك والمصاصات وغيرها من المواد الغذائية التي تحتوي على مكسرات. نظراً لأن هذا يخرج عن السيطرة ويصبح من الصعب إدارته ، فقد قررنا عدم السماح بعد الآن بإرسال المواد الغذائية إلى المدرسة لاحتفالات أعياد الميلاد. في حين أنه لن يكون جميع الآباء سعداء بهذا القرار ، فإن علينا واجب رعاية جميع أطفالنا ، وبالتالي يتعين علينا القيام بكل ما هو ضروري للحفاظ على سلامة جميع الأطفال قد يستمر إرسال المواد غير الغذائية وما إلى ذلك أقلام الرصاص والممحاة وما إلى ذلك...

School Times		
موعد قرع جرس المدرسة		الوقت
يمكن للأطفال دخول المبنى في الساعة 8:30 صباحًا		
8.50am	إدارة الفصل والصلاة	8.45 - 8.50am
	Learning Session 1 (الدرس )	8.50 - 10.45am
	(RECESS) وقت الأكل	10.45 - 10.55am
11.30am	اللعب في الهواء الطلق	10.55 - 11.35am
1.50pm	Learning Session 2 (الدرس)	11.35 - 1.30pm
	وقت الأكل (الغداء)	1:30 - 1:40pm
2.30pm	اللعب في الهواء الطلق	1.40 - 2.20pm
3.30pm	Learning Session 3 (الدرس)	2.20 - 3.20pm
	وقت خروج طلاب الصف التمهيدي و اخوتهم وقت خروج Year 1-6	3.20pm 3.30pm

### Step Up Day

الجمعة القادمة 11 كانون الأول (ديسمبر) سيكون **step up day** ، سيجتمع جميع أطفالنا الحاليين ويقضون اليوم مع معلمهم وأقرانهم لعام 2021. قبل عدة أسابيع ، طُلب من جميع الأطفال تزويدنا بثلاثة أسماء للأطفال الذين اعتقدوا أن بإمكانهم العمل معهم بشكل جيد ، وقد قام المعلمون بعمل رائع في ضمان أن يكون لدى جميع الأطفال طفل واحد على الأقل من هؤلاء الأطفال. في الدرس الثاني ، سيقضي الأطفال وقت ممتع بالتناوب بين الأنشطة المختلفة في مجموعة الألوان الخاصة بهم. سنرحب أيضًا بأطفال السنة الجديدة 1-6 في **Oscar Romero** في هذا اليوم ونأمل أن يشعروا بالحماس للبدء مدرستنا.

### تواريخ الدراسة لعام 2021

يوضح الجدول الزمني التالي مواعيد المدرسة لعام 2021. يرجى ملاحظة أننا نبدأ العام الدراسي مع أطفال الصف التمهيدي بدءًا من الخميس 28 والجمعة 29 يناير. هذا لأن لدينا مجموعة كبيرة من الأطفال في الصف التمهيدي الذين لم يتمكنوا من الحصول على جلسات الانتقال العادية التي كنا نجريها معهم في العادة. سيبدأ جميع الأطفال الذين يحضرون أوسكار روميرو في عام 2021 المدرسة يوم الاثنين 1 فبراير في الساعة 8.45 صباحًا.

الفصل 1		
الأربعاء 27 كانون الثاني	المعلمين فقط	
الخميس 28 كانون الثاني الجمعة 29 كانون الثاني	طلاب الصف التمهيدي فقط	8.45 - 1pm
الأثنين 1 شباط	Prep & Siblings Year 1-6	8.45 – 3.20pm 8.45 - 3.30pm

الخميس 1 نيسان	ينتهي الفصل 1	2pm
<b>TERM 2</b>		
Monday 19th April	Term 2 Begins	8.45 - 3.20/3.30pm
Friday 25 <sup>th</sup> June	Term 2 Ends	2pm
<b>TERM 3</b>		
Monday 12th July	Term 3 Begins	8.45 - 3.20/3.30pm
Friday 17th September	Term 3 Ends	2pm
<b>TERM 2</b>		
Monday 4th October	Term 4 Begins	8.45 - 3.20/3.30pm
TBA	Term 4 Ends	2pm

أحظى بأسبوع ممتع،  
فران

## تقويم أوسكار روميرو 2020

### الفصل 4

يبدأ الفصل 4 سيستمر جميع الأطفال في التعلم عن بعد هذا الأسبوع.	الاثنين 5 أكتوبر
عودة طلاب الصف التمهيدي- 6 الى المدرسة 	الاثنين 12 أكتوبر
<b>AFL Grand Final</b> عطلة رسمية	الجمعة 23 أكتوبر
يوم كتابة التقرير إغلاق المدرسة (لا يوجد دوام)	الاثنين 2 نوفمبر
عطلة رسمية Melbourne Cup	الثلاثاء 3 نوفمبر
الاحتفال بأسبوع كتاب الأطفال تزيين قناع يوم الملابس الغير رسمية	الجمعة 13 نوفمبر
مقابلات الآباء والمعلمين	الاثنين 23 الثلاثاء 24 شهر نوفمبر
<b>Step Up Day Years 1-6</b>	الجمعة 11 ديسمبر
آخر يوم للفصل 4 تنتهي المدرسة في الساعة 3.30 مساءً	الأربعاء 16 ديسمبر